
Aan    : Laurien Heilig, beleidsmedewerker sociaal domein SED 
 
Betreft: Advies Wmo-adviesraad Stede Broec over minimaregelingen 
 
Stede Broec, 25 september 2024 
 
 
Geachte mevrouw Heilig, 
 
Op 18 augustus 2024 heeft u de Wmo-adviesraad om advies gevraagd over de voorgestelde 
wijzigingen/vereenvoudigingen van de minimaregelingen in Stede Broec, zoals verwoord in 
het raadsvoorstel ’Minimaregeling gemeente Stede Broec 2025’ van 13 augustus 2024. 
De Adviesraad zich helemaal vinden in de voorgestelde wijzigingen. De wijzigingen zijn 
immers vooral een versimpeling van de regelingen en pakken ook iets beter uit voor de 
doelgroep. 
 
De Wmo-adviesraad stelt vast dat in de huidige situatie ongeveer een derde van de 
doelgroep niet bereikt wordt of buiten beeld blijft (volgens het rapport ’Optimaliseren 
minimabeleid gemeente Stede Broec ’ van Jitske Kooistra - van der Wijk van april 2024). Dit 
verontrust de Wmo-adviesraad zeer, daar deze ’gemiste minima’ tot de meest kwetsbare 
burgers behoren.  
 
Daarom komt de Wmo-adviesraad tot het volgende aanvullende advies: 

• De Wmo-adviesraad adviseert de gemeente Stede Broec om actief op zoek te gaan naar 
de onbekenden uitde doelgroep en zich tot doel te stellen dit percentage ’onbekende 
minima’ substantieel te verminderen. 
Belangrijke vragen hierbij moeten zijn: 
• Welke inwoners, behorende bij de minima, missen we? 
• Hoe kunnen we deze inwoners actiever benaderen? 

Daarnaast adviseert de Wmo-adviesraad veel duidelijker te communiceren welke 
minimaregelingen beschikbaar zijn. Deze communicatie dient speciaal gericht zijn op deze 
doelgroep, waarin veel laaggeletterden te vinden zijn. Ook hebben deze mensen vaak geen 
toegang tot  kranten en/of internet. 
Belangrijke vragen hierbij moeten zijn: 

• Hoe kunnen we als gemeente in begrijpelijke taal en actief uitleggen welke regelingen 
we hebben? (dit houdt onder andere in: foldermateriaal, een website, maar ook 
kennis bij betrokken ambtenaren en hulpverleners). 

• Hoe kunnen we als gemeente deze regelingen voor minima actief inzetten bij deze 
doelgroep? 

 
Graag verneemt de adviesraad welke maatregelen de gemeente Stede Broec gezien het 
bovenstaande advies, voornemens is te nemen. 
 
Met vriendelijke groet, 
namens de Wmo-adviesraad Stede Broec, 
Jaap Leuring, voorzitter 
 
 
 
 


